
POROČILO	   o	   2.	   letnem	   srečanju	   šolskih	   knjižničark/jev,	   katerih	   knjižnice	   so	   uporabnice	  
programa	  WinKnj	  
	  
Društvo	  šolskih	  knjižničarjev	  Slovenije	  je	  v	  sredo,	  12.	  oktobra	  2011,	  pripravilo	  že	  drugo	  letno	  
srečanje	   uporabnikov	   programa	  WinKnj.	   Srečanje	   je	   tako	   kot	   lani	   potekalo	   v	   predavalnici	  
Gimnazije	  Bežigrad.	  Na	  njem	  so	  sodelovali	  predstavniki	  podjetja	  Mordicom,	  d.o.o.	  iz	  Solkana	  
in	  člani	  razvojne	  skupine	  programa	  WinKnj.	  
	  
Srečanja	  se	  je	  udeležilo	  veliko	  število	  knjižničarjev,	  tako	  da	  je	  dvorana	  pokala	  po	  šivih.	  Lansko	  
srečanje	  je	  potekalo	  v	  že	  nekoliko	  bolj	  novoletnem	  vzdušju,	   letošnje	  pa	  je	  bilo	  bolj	  delovne	  
narave.	  Od	  lanskega	  letnega	  srečanja	  smo	  namreč	  člani	  razvojne	  skupine	  WinKnj	  pripravljali	  
nov	   modul	   za	   vodenje	   vseh	   aktivnosti	   učbeniškega	   sklada	   za	   osnovne	   šole	   in	   tudi	   nekaj	  
drugih	  novosti,	  ki	  smo	   jih	  želeli	  pokazati	  udeležencem,	  vendar	  ne	  s	  predstavitvijo,	  ampak	  s	  
prikazom	  v	  programu.	  	  
	  
Na	  srečanje	  smo	  povabili	  tudi	  nekaj	  gostov,	  ki	  so	  udeležence	  pozdravili.	  V	  uvodnem	  delu	  so	  
spregovorili	  Nataša	  Kuštrin	  Tušek,	  predsednica	  Društva	  šolskih	  knjižničarjev	  Slovenije,	  Lilijana	  
Zorn,	   predstavnica	   podjetja	   SAOP	   iz	   Nove	   Gorice	   in	   Bogdan	   Mugerli,	   direktor	   podjetja	  
Mordicom	   iz	   Solkana.	   Srečanja	   so	   se	   udeležili	   tudi	   dr.	   Eva	   Kodrič	   Dačić	   in	   mag.	   Stanislav	  
Bahor,	  oba	  predstavnika	  Centra	  za	  razvoj	  knjižnic	  in	  Robert	  Volčanšek	  ter	  Matjaž	  Weiss,	  oba	  
predstavnika	  spletne	  knjigarne	  EMKA.	  
	  
Polni	   dvorani	   udeležencev	   je	   delo	   z	   novim	   modulom	   na	   primeru	   enega	   razreda	   pokazal	  
tehnični	  direktor,	  ki	  v	  podjetju	  Mordicom	  skrbi	  za	  razvoj	  programa	  WinKnj,	  Marko	  Petejan.	  
Marko	   je	   prikazal	   vse	   korake,	   ki	   nas	   pripeljejo	   do	   uspešnega	   zaključka	   vseh	   aktivnosti	  
učbeniškega	   sklada,	   od	   prvih	   nastavitev	   do	   izbora	   gradiv,	   določitve	   gradiv	   uporabnikom,	  
naročila	  učbenikov,	  prikaza	  vseh	  potrebnih	  izpisov	  in	  končne	  oziroma	  glavne	  aktivnosti,	  to	  je	  
izposoje	   učbenikov	   učencem.	   V	   drugem	   delu,	   po	   odmoru,	   sta	   Marko	   Petejan	   in	   Andrej	  
Kovačič,	   član	   delovne	   skupine	  WinKnj,	   prikazala	   še	   dve	   glavni	   novosti,	   ki	   ju	   prinaša	   nova	  
verzija	   programa,	   to	   sta	   arhiviranje	   na	   Winknj	   strežnik,	   ki	   bo	   vsem	   knjižnicam	   odprlo	  
posodobljen	  javno	  dostopen	  spletni	  katalog	  OPAC.	  Razkrila	  pa	  sta	  tudi	  nekaj	  funkcionalnosti	  
programa,	  ki	  jih	  načrtujemo	  za	  prihodnje	  verzije.	  Program	  bo	  med	  drugim	  omogočal	  vodenje	  
naročil	   na	  mladinski	   tisk,	   vodenje	   oglednih	   izvodov	   oziroma	   obiskov	   zastopnikov	   založb	   in	  
evidence	  bralne	  značke	  ter	  domačega	  branja.	  
	  
Srečanje	   sem	   tudi	   letos	   povezovala	   Tadeja	   Česen	   Šink,	   ki	   se	   kot	   koordinatorica	   še	   enkrat	  
zahvaljujem	   mojim	   sodelavcem.	   To	   so:	   Nataša	   Kuštrin	   Tušek,	   Bogdan	   Mugerli,	   Marko	  
Petejan,	  Andrej	  Kovačič	   in	   Ivanka	  Učakar.	   Še	  posebej	  pa	   se	   zahvaljujem	  vodstvu	  Gimnazije	  
Bežigrad	  za	  brezplačno	  uporabo	  prostorov	  in	  tehnično	  pomoč.	  
Hvala	  še	  enkrat	  vsem	  za	  številčno	  udeležbo	  in	  nasvidenje	  na	  tretjem	  letnem	  srečanju.	  	  
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